

EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED

永義國際集團有限公司

(Incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司)

(Stock Code 股份代號: 1218)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

24 December 2025

Dear Shareholders.

EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED (the "Company")

Notice of publication of Interim Report for the six months ended 30 September 2025 (the "Current Corporate Communications")

The Company's Current Corporate Communications (in both English and Chinese versions) are now available on the Company's website at www.easyknit.com and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "HKEx") at www.hkexnews.hk respectively.

Shareholders who have chosen (or are deemed to have consented) to read the Company's Corporate Communications (Note) published on the Company's website in place of receiving printed copies thereof may request the printed copy of the Current Corporate Communications. Shareholders for any reason have difficulty in receiving or gaining access to the Current Corporate Communications posted on the Company's website will upon request in writing promptly be sent the Current Corporate Communications in printed form free of charge.

If you want to request printed version(s) of the Current Corporate Communications, please complete Part A of the Request Form on the reverse side of this letter and send it to the Company c/o its Hong Kong branch share registrar and transfer office, Tricor Investor Services Limited (the "Hong Kong Branch Share Registrar"), using the pre-paid postage mailing label (at the bottom of the Request Form) when returning (if posted in Hong Kong). Otherwise, please affix an appropriate stamp. The address of Tricor Investor Services Limited is 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong. You may also send your request by email to 1218ecom@easyknit.com.

You may also change your election of language or means of receipt of future Corporate Communications at any time by reasonable notice, by completing Part B of the Request Form on the reverse side of this letter and returning it to the Company c/o its Hong Kong Branch Share Registrar, or by sending an email to 1218ecom@easyknit.com for the change. The Request Form may also be downloaded from the Company's website at www.easyknit.com by clicking "Investor Relations" on the home page or the website of the HKEx at www.hkexnews.hk.

Please note that you are entitled to change your choice as to the means of receipt (i.e. in printed form or by electronic means through the Company's website) and/or the language of the Company's Corporate Communications at any time by reasonable prior notice in writing to the Company c/o its Hong Kong Branch Share Registrar or sending a notice by email to 1218ecom@easyknit.com.

Should you have any queries relating to this letter, please call the Company's telephone hotline at (852) 2745-6338 during business hours from 9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays.

Yours faithfully, EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED

Note: The Company's Corporate Communications include but not limited to (a) the directors' report, its annual accounts together with a copy of the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位股東:

永義國際集團有限公司(「本公司」)

有關截至2025年9月30日止六個月之中期業績報告(「是次公司通訊」)之發佈通知

本公司的是次公司通訊(英文及中文版)已分別於本公司網站www.easyknit.com及香港聯合交易所有限公司(「香港交易所」)網站www.hkexnews.hk登載。

凡選擇(或被視為已同意)瀏覽在本公司網站登載之本公司的公司通訊(開註)以代替收取印刷本之股東,均可要求索取是次公司通訊之印刷本。股東如因任何理由於收取或接收於本公司網站登載之是次公司通訊時遇有困難,可提出書面要求,即可獲免費發送是次公司通訊的印刷本。

如 閣下欲要求索取是次公司通訊之印刷本,請填妥本函背頁申請表格之甲部,並使用隨附郵資已付之郵寄標籤(於申請表格底部)透過本公司之香港股份過戶登記分處卓佳證券登記有限公司(「香港股份過戶登記分處」)(地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓)寄回本公司。如非在香港投寄,則請貼上適當的郵票。 閣下亦可電郵至1218ecom@easyknit.com提出要求。

閣下如欲更改收取本公司日後公司通訊之語言版本或收取方式,可於合理時間內,隨時填寫本函背頁申請表格之乙部,然後透過本公司之香港股份過戶登記分處寄回本公司,或發送電郵至1218ecom@easyknit.com,提出變更要求。申請表格亦可於本公司網站www.easyknit.com(請在網站主頁選擇「投資者關係」一項),或於香港交易所網站www.hkexnews.hk內下載。

請注意 閣下有權隨時透過本公司之香港股份過戶登記分處預先給予本公司合理時間的書面通知,或電郵至1218ecom@easyknit.com要求更改 閣下收取本公司的公司通訊之方式(印刷本或透過本公司網站之電子方式)及/或語言版本之選擇。

倘 閣下對本函有任何疑問,請致電本公司電話熱線(852)2745-6338查詢,辦公時間為星期一至五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午5時正。

永義國際集團有限公司 ^謹的

2025年12月24日

附註: 本公司之公司通訊包括但不限於:(a)董事會報告、年度財務報表連同核數師報告及(如適用)財務報告摘要;(b)中期報告及(如適用)中期報告摘要;(c) 會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

REQUEST FORM 申請表格

То:	Easykni (Stock C c/o Tricc 17/F, Far 16 Harco Hong Ko	ode: r Inve East urt Re	1218) stor Se Financ	rvices	Lin	_		ted (the '	"Cor	mpar	ıy"))														3	女:		()經香夏	设 卓港 慰	代佳 道1	號 登 6 號	: 1	218)) 有	公司 限公			公司	11)		
Part A	甲部	reque 本人 (Plea (請信	have of st a pr se mar Englis Chine: Both t Both t	nted c 已選 c a "X 列 yersi h versi ye vers ne Eng	opy 擇in 中ion C印 cion	of th被 ONL ONL ONL ONL and	he C 被 LY C 空 Y L X Chi	Currer 為已 ONE 各內畫	nt Co 同 可 th 到上 vers	orpoi 意) 瀣 he fo 「X」	rate (劉覽 llow 號)	Com 在	muni 貴 公	cat	ions.				•								•					•	•					ıt I	/We	e wo	ould	like	; to
Part B	乙部	本人 (Plead () 計值 IIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIII	would se mar To rec To rec To rec 同時に 同時に 和記 To acc notific 本司 Addr	・ A a "X」 eive B eive 取 eive 取 を b e E C eation (等 載	以 in 一 rint g th or proper g	の ONL ed E的 ed E的 ed E的 the prate of the p	所 L Y Conglian Thin Conglian China Conglian Co	示 ONE a share of the share of	式 of the ersical strength of	phe for [X] on of [X] on of [X] on of [X] ish a tions of letter	日後 llow: f all f all j f all j f all j os er of	刊 ing tu印 futu futu futu futu futu futu futu	發的 boxes re Co本 Co本 re Rese v 及 on the posti	所。) rpc orpc ers 中 eng	有公 orate orate 文 印 of Comp	司 Co of of pan orp	通割 ommu all f 小本 y's v	uni uni utu wel	catio	ons orp usi	ora	election	Cor etr	nmu onic	mic e (eans Com	s ii	ıy's	we	bsi	te:	•				1							nail t公
Name(s) 股東姓	of Sharel 名#		地址 (s)#																									Sig 簽:		ure				_								_	
Address 地址#	#																																										
聯絡電																												Dat 日 ‡	期														
假如 Notes 附記	se complete 關下清楚填 uur shares ar, form with ne 表格未有簽 u do not pro aring in the l 關下未有提 the avoidance 存疑,任何 AL INFORM	公司或 all yourn 妥所有 held in 則本申 signat 署或不 vegister 供實 e of dou 在本申 n this s	香港聯合 details c é	交易所 mes, the 由該名, erwise ,則本 address ers of th 供不正 on on acc on on acc has the	有限。 shark s	公司之 weholder 公司股 rectly 將會作 ompany 電郵地 any oth ,本公 TATEM	之網站 ler wl 使要,com 作麼 an in wy or an in wher s MEN ming a	hose na 名册上; apleted correct at any pecial 等不子。 NT as "per	本申請 ame s 排名員 will et ema other 將透過 instru 處理	請表格 tands 首位之 be voi ail addre 過郵過 action:	first of ()聯名) id. Iress, pess sup	的類 n the p p p p p p p p e n o e e n o e n o e n o e n o e n o e e n o e e n o e i e o e o e i e o e i e i e i e i e	填上有 e regist 簽署, ed notin d by yo 関下 n this I	er o 方法 fication to 於 Requ	資料。 f mem 与有效 tion(s) o us fo 本公司 uest Fo	of jorm.	rs of the publicate publi	he C catio rpo : 冊_	Compa on of se. 上所元	ny i the l 荒地は	n re. ates 址:或 er 48	spect t Cor _i 往何	of por 曲	the jo ate C	oint 'om.	hold munio 我們	ling cati 提付	shou. ons, a 共作記	ld si	gn c aclos 途的	sed he 地址	erew	ith,	wil	l be se	ent i	to you	u by	pos	t at y			

關下寄回此申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄毋須貼上郵票。

Please cut the mailing label and stick this on the envelope to return this

Request Form to us.

No postage stamp necessary if posted in Hong Kong.



平公司可統正四角度用途が、個下之間入員性核路域特色子共和國公司。具質他は問題とない。 You have the right to request access to and/or correction of your Personal Data in accordance with the provisions of the PDPO. Any such request for access to and/or correction of your Personal Data should be in writing to the Personal Data Privacy Officer of Tricor Investor Services Limited (the address stated in above).

園下有權根據私隱條例之規定查閱及/或更正 閣下之個人資料。任何查閱及/或更正 閣下個人資料之要求均須透過書面方式向卓佳證券登記有限公司個人資料私隱主任提出(地址如上文所述)。

郵 寄 標 籤 MAILING LABEL

卓佳證券登記有限公司 Tricor Investor Services Limited 簡便回郵號碼 Freepost No. 10 GPO 香港Hong Kong